

Närvarande:

Janerik Lundquist, IEI, ordförande
Inger Borg, LFE/UF
Joakim Ekström, ITN
Maria Ewerlöf, IMT
Eva-Lisa Holm Granath, UB
Elisabeth Larsen-Cederström, IMH
Åsa Rybo Landelius, IFM, adjungerad
Wolfgang Schmidt, IKK
Anita Utterström, ISV

Frånvarande:

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande
Karin Björnström Karlsson, IMH,
adjungerad
Karin Enander, IFM
Martin Eneling, UF
Kjell Karlsson, ITN
Robert Nordman, TFK

§1 Inledning och formalia

Dagens ordförande Janerik Lundquist öppnade mötet. Dagordningen fastställdes och Anita Utterström valdes till justeringsperson. Föregående protokoll är utskickat i justerad form, men inte undertecknat ännu och finns därför inte på hemsidan. Det läggs till handlingarna.

§2 LSG på IFM

Beslutades att bordläggas ärendet till nästa möte.

§3 Ny LiU-webb

Wolfgang Schmidt informerade om en enkät som SULF skickat ut till alla sina medlemmar vid LiU. Den innehåller framförallt frågor kring medarbetarsidorna på den nya LiU-webben. Ca 70 svar har kommit in. Sammanställningen är inte klar än, men Wolfgang gav en kort muntlig översikt över resultaten.

Inger Borg redogjorde dels för skrivelser från webbredaktörer om deras arbetssituation, dels för frågor från medlemmar som arbetar på IT-avdelningen om deras beordrade övertid. Inger håller bland annat på och sammanställer minnesanteckningarna från projektets styrgrupp för att få en bild över hur projektet har skötts.

Facket behöver agera när det gäller ovanstående frågor. Diskussion fördes om hur. Det är arbetsmiljöfrågorna som är det mest akuta.

§4 Arbetstidsavtalet för lärare

Arbetsgruppen Arbetstid och anställningstrygghet har haft ett första möte med HR-direktören om arbetet med översyn av arbetstidsavtalet. Wolfgang Schmidt, Anita Utterström och Elisabeth Larsen-Cederström redogjorde för gruppens arbete och diskussion fördes om den fortsatta hanteringen.

§5 Konsekvenser av medlemsutskick

Åsa Rybo Landelius och Elisabeth Larsen-Cederström redogjorde för SULFs utskick om seminariet "Working in Sweden". E-postutskicket gick till alla Saco-S-medlemmar utan att skickas som hemlig kopia, det vill säga alla e-postadresser var synliga för alla mottagare. Det är mycket viktigt att inte avslöja alla medlemmars namn och e-postadresser. Därför behöver vi dra lärdom inför framtiden och informera alla berörda om vad som gäller. Det är också viktigt att AU informeras om utskick som planeras i Saco-S namn.

§6 LSG-gruppen

Ordföranden betonade betydelsen av den nyinrättade arbetsgruppen för LSG-frågor. Åsa Rybo Landelius berättade att gruppen inte kommit igång än. Det är viktigt att alla kan vara med på första mötet och det har varit svårt att hitta en gemensam tid. Gruppens syfte och arbetsformer diskuterades.

§7 Åsa informerar

- *Den 20 maj är det en temakurs i Stockholm om organisatorisk och social arbetsmiljö. Joakim Ekström och Åsa Rybo Landelius kommer att delta. Fler uppmanas åka.
- *Saco-S-rummet är nu flyttat till Key-huset plan 4. Där finns även ett förråd som Sacos och OFRs studentorganisationer har tillgång till.
- *Ingen har hakat på inbjudan att gemensamt göra webbkursen nivå 1 i vår.
- *Den 19 april på eftermiddagen planerar SULF ha ett seminarium om regeringens utredning om villkor för doktorander och yngre forskare. Medverkan av Git Claesson Pipping. Önskemål framfördes om att bjuda in brett och kanske göra det till ett Saco-S-arrangemang.

§8 Övrig information

Inger informerade om ändringar i befattningsstrukturen för TA-personal. Frågan är hur arbetsgivaren kommer att hantera personer som enligt egen utsägo "degraderas" och hur det kan påverka deras löneutveckling på sikt. Frågan kommer att tas upp i CSG.

§9 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§10 Mötet avslutas

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:


Eva-Lisa Holm Granath

Justeras:


Jänerik Lundquist


Anita Utterström